
 
 

Verslag van de vergadering van 13 mei 2024 
 
Aanwezig:  
De heer M. Wiersma  Voorzitter 
Mevrouw M. van de Kamp Ambtelijk secretaris 
Mevrouw C. van den Hoed Lid 
Mevrouw R. van Veen  Lid 
Mevrouw Y. Borsboom  Lid 
De heer P. Baks   Lid 
Mevrouw J. Mensink  Lid 
De heer H. Stoel  Aspirant-lid 
 
Afwezig (met kennisgeving):  
Dhr. Tippe, Mevr. Scheringa, Dhr. Smits, Mevr. Bouw 
 
 

0. Toelichting Programma Sociaal Domein 
Er wordt een korte voorstelronde gedaan. Mevrouw G. van Bruchem geeft een toelichting op het programma 
van het Sociaal Domein. O.a. visie, beleid en actieplan komen aan de orde. Tot slot worden er een aantal vragen 
gesteld door de ASDN over o.a. GEM. De ASDN geeft aan graag op de hoogte gehouden te willen worden van de 
stand van zaken. 
 

1. Opening  
De voorzitter heet iedereen van harte welkom en opent de vergadering. Er is geen publiek aanwezig. 

 

2. Notulen en actielijst van de vorige vergadering 15 april 2024 
Met dank aan de notulist worden de notulen van de vorige vergadering ongewijzigd vastgesteld.  
Actielijst:  
Punt 192, 193, is afgehandeld  
Punt 190; is besproken maar nog niet kunnen beslissen omdat niet iedereen aanwezig was. 
 

3. Ingekomen stukken  
A) Presentatie regiobijeenkomst Regiovisie Samen tegen huiselijk geweld 2024-2028 

De ASDN geeft aan dat ze wachten op een reactie op het regioplan en daarna overgaan op de evaluatie van 
het lokale plan. 

B) Zienswijzen en vragen Samen tegen huiselijk geweld dd 15 april 2024 
Er zijn geen opmerkingen. 

C) Verslag Viavé dd 27 maart 2024 
Er zijn geen opmerkingen.  
 

4. Mededelingen  
Interessante bijeenkomsten  
Mevr. Van den Hoed geeft aan dat de Webinar Sociale cohesie en polarisatie van 16 mei verplaatst is naar 14 
september. 

 



5. Stand van zaken werkgroepen  
A) Jong Nunspeet:  

1. Verslag WG 0-23_06-05-2024 
Mevr. Borsboom geeft aan dat het een prettig gesprek was met dhr. Daudeij. Dhr. Daudeij heeft een 
duidelijk schema gedeeld en ook de beschikbaarheidswijzer is erg interessant. Mvr. Van Veen geeft aan dat 
ze is geschrokken van het bericht dat de wachttijd bij CJG is opgelopen tot een half jaar.  
 
Mevr. Borsboom en dhr. Baks hebben 13 mei een gesprek gehad met een praktijkondersteuner. De 
praktijkondersteuner heeft diverse gesprekken met jeugd i.v.m. de wachtlijst. Ze kijken vooral naar wat 
kunnen we nu voor deze doelgroep doen. 
 

B) Waardig Leven: 

1. Verslag WG 16-60+_03-04-2024 
Punt 6: Onderbouwing bladzijde 2 wordt besproken. 

 

6. Jaarplanning vergaderen en beleidsonderwerpen 2024 
A) Stand van zaken geplande beleidsonderwerpen 

In verband met de afwezigheid van mevrouw Bouw wordt dit onderwerp verder niet inhoudelijk besproken 
en het schema ongewijzigd meegenomen naar de volgende vergadering. 

 

7. Cyclus adviezen en reacties nakijken op data en vervolgacties 
A) Schema cyclus advies en reacties 

B) Stavaza ongevraagd advies IG 
Dhr. Baks geeft aan dat er een gesprek met mevr. Van den Hoed, dhr. Smits en mevr. Van Veen en mevr. 
Ribberink heeft plaatsgevonden. Tijdens dit gesprek werd duidelijk dat er 2 aparte circuits lopen. Mevrouw 
van den Hoed geeft aan dat er een samenwerking is met UWV, gemeente Oldebroek, gemeente Elburg, 
gemeente Nunspeet en IG. Naar aanleiding van dit gesprek is besloten het ongevraagd advies terug te 
trekken. 
 
Dhr. Wiersma geeft aan dat er in het proces voor ongevraagd advies eerst de betreffende 
beleidsmedewerker gevraagd wordt om meer informatie. Dhr. Wiersma zal het schema voor ongevraagd 
advies actualiseren voor de volgende vergadering. 
 
Dhr. Wiersma heeft een mail van Mevr. Ribberink ontvangen waarin staat dat zij het rapport van het 
onderzoek van Berenschot rond 22 mei naar de ASDN zal sturen. Dhr. Wiersma zal deze mail doorsturen naar 
de leden van de ASDN. 
 

C) Ongevraagd advies GALA 
Het is voor de leden onduidelijk wat het idee achter de notitie is. Dhr. Wiersma zal contact opnemen met 
mevr. Woestenburg om dit helder te krijgen en komt er de volgende vergadering op terug. 
 
Voor volgende vergadering: Geven wij als Adviesraad op verzoek van beleidsmedewerker een ongevraagd 
advies? 
 

D) Advies Regiovisie en Uitvoeringsplan Samen sterk tegen huiselijk geweld 
Dhr. Wiersma geeft een korte toelichting op de procedure rond dit regioadvies en voegt toe dat wij ook een 
evaluatie hebben ontvangen van de lokale plannen rond dit thema. Deze worden later dit jaar geagendeerd. 
 



E) Plan van aanpak Eenzaamheid 
Dhr. Wiersma heeft een e-mail van Dhr. Van den Berg doorgestuurd naar de werkgroep Waardig Leven met 
een adviesvraag voor het plan van aanpak Eenzaamheid.  Dit zal tijdens de volgende vergadering in de 
werkgroep worden besproken. 

 

8. Studiedag ASDN     
A) Programma studiedag 

Publicatie van dhr. Peter Paul Doodkorte hoeft niet in zijn geheel gelezen te worden, inleiding is interessant. 

B) Publicatie ‘Als jeugd en toekomst tellen’ 
Er zijn geen opmerkingen. 

 

9. Rondvraag  
Mevr. Van den Hoed; Wie gaan er naar de maatjesmiddag? Dhr. Baks geeft aan hier ook naar toe te gaan. 
Mevr. Van den Hoed; graag na de vergadering even kortsluiten met dhr. Wiersma over 5 juni. 
Dhr. Stoel; Dhr. Stoel heeft een presentatie gehouden bij CU over toekomst ouderenzorg ook i.v.m. de bouw van 
2 nieuwe wijken. N.a.v. deze presentatie heeft wethouder J. Elskamp gevraagd of de ASDN een ongevraagd 
advies hierover uit kan brengen. Dhr. Stoel zal in de werkgroepen alvast kort wat vertellen over de presentatie. 
In de volgende vergadering zal hier meer tijd aan worden besteed. 
 

10. Afsluiting  
De voorzitter dankt iedereen voor zijn / haar aanwezigheid en sluit de vergadering.  

 

 

Volgende vergadering: maandag 17 juni 2024 

 


